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Presidenten har ordet:

Svensk hockeys framtid
Vart är svensk ishockey på väg? 
Sportsligt mycket stark och bra, natio
nellt som internationellt. Ekonomiskt - 
en stor katastrof! DIF-hockey har haft 
en benägenhet att alltid vara först i 
Sverige, både med positiva och nega
tiva saker. De positiva får vi stå över 
denna gång, vi får granska de negativa.

Djurgårdens IF var timmar från att gå i 
konkurs våren 1987, efter ett antal vidlyf
tiga affärer, mest i fotboll men även inom 
hockeyn, under första hälften av åttio
talet.

Överflyttat ansvar
Djurgårdens Idrottsförening räddades 
med ett s k ackord, där fordringsägarna 
skrev av sina fordringar på Djurgården 
med 75%. Att sedan efterföljande år åka 
Sverige runt som ledare för Djurgården 
Hockey har varit tufft.

Det har hela tiden haglat gliringar 
om att man levt över sina tillgångar, etc. 
Helt riktigt. Men vad skall de ledare som 
tog över 1986-87 ta för ansvar för det som 
tidigare ledare beslutat om?

Ni kanske tror att jag tycker synd om 
mig själv. Aldrig! Det har varit en stor 
utmaning att försöka rädda vår kära för
ening. Vi i hockeyn är på rätt väg men vi 
har lång väg och hårt arbete kvar innan 
vi har nått vårt mål.

Däremot tycker jag synd om många 
ledare, vars föreningar i dag, 4-5 år efter
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vår krasch, nästan befinner sig på sam
ma nivå som vi gjorde våren -87.

Ensam uppför
Det är svårt att vara ledare på elitnivå 
idag. Man har många vänner vid med
gång (sportsligt), men är bra ensam när 
det blåser motvind och lutar uppför. Jag 
är övertygad om att svensk ishockey 
kommer att behålla en ledande position 
i hockeyvärlden med alla duktiga spe
lare, tränare, lagledare etc runt lagen, 
men den svaga länken kommer att bli 
styrelsefolk, med ordföranden i spetsen.

Jag vet att det idag är flera ordföran
de runt om i landet som skulle vilja dra 
sig tillbaka, men det finns inga nya ”då
rar” och ”fanatiker” som vill ta över. Jag 
förstår dem.

Hur länge pallar man att inte sova på 
nätterna för att man ligger och tänker på 
ekonomin? Har man sedan hamnat på 
undre halvan i tabellen så att ett eventu
ellt slutspel inte blir av - för att inte tala 
om de lag som lagt upp en verksamhet 
på att de skall spela i elitserien 40 om
gångar, men som efter jul får spela i 
allsvenskan - då är man säkert klarvaken 
större delen av natten.

Liten förståelse
Man får inte glömma att vi ledare gett 
oss in i detta frivilligt, men jag tror att få 
människor utanför vår verksamhet verk
ligen förstår vår svåra situation. Helt 
förståeligt, när inte ens journalisterna 
(som utger sig för att vara ishockey
kunniga) förstår, och inte gör annat än 
skriver negativt om sporten så fort 
minsta tillfälle gives.

”Publikkris!!!” har det stått i varenda 
tidning under januari månad. Publiken 
har gått upp 9,8% jämfört med 1991, 
1.004.000 personer 1992 (915.000 1991). 
Detta är siffror för hela elitserien.

”Djurgården tappar publik” är nästa 
rubrik. Vi har budgeterat 8.415 personer 
per match, och ligger idag på 8.945/ 
match.

Ta reda på fakta!
Det minsta man kan begära är att mass
media tar reda på fakta först, innan de 
skriver, och inte bara sitter och tycker. 
För mig vore det mer naturligt att vi alla 
som sysslar med hockey försökte hjäl
pas åt att utveckla och se lite positivt på 
vår sport. Men ju mer ”skit” man hittar, 
desto fetare rubriker.

Svensk ishockey får se upp - idag är 
den ekonomiska katastrofen närmare 
än vi tror. Dessutom finns snart inga 
ledare som är beredda att offra sig och 
sina familjer för sin hockey på elitnivå.

Ingen elitishockey, inget Tre Kro
nor. Vi inom svensk ishockey måste för 
en gångs skull - medan tid ännu är - hålla 
ihop och inte bara tänka på oss själva. 
Det gäller i högsta grad Elitserieförenin
gen och Svenska Ishockeyförbundet.

För jag är övertygad om att några 
sportjournalister ställer inte upp och tar 
sitt ansvar om inte någon ny skandal
rubik går att få till.

President/ordförande
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Elitserien 1991-92 våromgången i grundserien

Grundserien våren 1992
Omgång 1
Söndag 5 jan kl 17.00
HV 71-Luleå 3-3
Färjestad-Malmö 64
AIK-MoDo 5-5
Brynäs-Djurgården 6-1
Frölunda-Västerås 24

Omgång 2
Tisdag 7 jan kl 19.00
Västerås-Brynäs 3-2
MoDo-Färjestad 5-5
Malmö-Luleå 64
HV 71-Frölunda 2-2
Djurgården-AIK 2-6

Omgång 3
Torsdag 9 jan kl 19.00
Luleå-MoDo 11-2
Färjestad-Djurgården 8-2
AIK-Västerås 24
Brynäs-Frölunda 8-2
Malmö-HV71 44

Omgång 4
Söndag 12 jan kl 17.00
Frölunda-AIK 5-1
Västerås-Färjestad 3-3
Djurgården-Luleå 3-5
MoDo-Malmö 44
HV71-Brynäs 9-2

Omgång 8
Torsdag 23 jan kl 19.00
Luleå-Brynäs 7-3
Färjestad-AIK 34
Djurgården-HV 71 4-2
MoDo-Västerås 5-8
Malmö-Frölunda 24

Omgång 9
Söndag 26 jan kl 17.00
AIK-Luleå 44
Brynäs-Malmö 7-2
Frölunda-Färjestad 2-6
Västerås-Djurgården 0-2
HV71-MoDo 12-1

Omgång 10
Torsdag 27 feb kl 19.00
Luleå-AIK 44
Malmö-Brynäs 0-5
Färjestad-Frölunda 1-1
Djurgården-Västerås 2-0
MoDo-HV71 2-9

Omgång 11
Söndag 1 mars kl 17.00
Luleå-HV71 4-1
Malmö-Färjestad 44
MoDo-AIK 14
Djurgården-Brynäs 3-2
Västerås-Frölunda 4-5

Omgång 12
Tisdag 3 mars kl 19.00
Brynäs-Västerås 2-1
AIK-Djurgården 3-0
Färjestad-MoDo 6-3
Luleå-Malmö 24
Frölunda-HV 71 64

Omgång 13
Torsdag 5 mars kl 19.00
MoDo-Luleå 1-5
Djurgården-Färjestad 3-3
Västerås-AIK 1-2
Frölunda-Brynäs 3-6
HV71-Malmö 5-2

Omgång 14
Söndag 8 mars kl 17.00
AIK-Frölunda 34
Färjestad-Västerås 24
Luleå-Djurgården 44
Malmö-MoDo 54
Brynäs-HV 71 5-1

Omgång 15
Tisdag 10 mars kl 19.00
Västerås-Luleå 2-2
HV 71-Färjestad 3-3
Brynäs-AIK 4-2
Frölunda-MoDo 6-5
Djurgården-Malmö 3-3

Omgång 16
Torsdag 12 mars kl 19.00
Färjestad-Brynäs 5-2
Luleå-Frölunda 4-4
Malmö-Västerås 7-3
MoDo-Djurgården 2-2
AIK-HV 71 6-0

Omgång 17
Söndag 15 mars kl 17.00
Färjestad-Luleå 6-7
HV 71-Västerås 3-0
Djurgården-Frölunda 1-1
MoDo-Brynäs 2-3
Malmö-AIK 6-7

Omgång 18
Torsdag 19 mars kl 19.00
Brynäs-Luleå 5-1
AIK-Färjestad 3-9
HV 71-Djurgården 1-2
Västerås-MoDo 0-8
Frölunda-Malmö 6-3

Omgång 5
Tisdag 14 jan kl 19.00
Luleå-Västerås 8-2
Färjestad-HV 71 6-3
AIK-Brynäs 14
MoDo-Frölunda 2-2
Malmö-Djurgården 3-2

Omgång 6
Torsdag 16 jan. kl 19.00
Brynäs-Färjestad 64
Frölunda-Luleå 6-3
Västerås-Malmö 5-1
Djurgården-MoDo 5-2
HV71-AIK 8-3

Omgång 7
Söndag 19 jan kl 17.00
Luleå-Färjestad 3-2
Västerås-HV 71 24
Frölunda-Djurgården 2-2
Brynäs-MoDo 74
AIK-Malmö 6-5

Mängder av intressanta
SAMARBETSFORMER!

RING 08-11 57 11!

DIF KANSLI
Öppettider Måndag-torsdag 08.30-16.30

Fredag 08.30-15.00
Lunchstängt Måndag-fredag 11.30-12.30
Telefon 08-11 5711
Telefax 08-2115 83

Vi finns på Stockholms Stadion i Klocktornet
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Falkens krönika

Vi ligger på plus - trots allt!

Trots att vi förlorade den första final
matchen deppar jag inte särskilt. Jo
visst, det hade varit ännu bättre om vi 
gjort det avgörande målet i sudden 
death, men sådan är ishockeyn.

Jag tycker ändå att vi ligger på plus; vi 
har mer att ge. Betänk att vi kom direkt 
från en mycket hård tredje och avgö
rande match - slut i sudden death där 
också - mot Färjestad, medan Malmö 
haft förmånen att vila några dagar.

Fördel DIF
En intressant detalj: Malmös avgörande 
mål i sudden death kom i exakt samma 
sekund som vårt mot Färjestad, efter 
13.45 i förlängningen.

Idag är läget utjämnat och då tror jag 
att vi har en liten fördel.

Matchen nere i Malmö i söndags 
blev ungefär sådan som jag väntat 

mig. Mycket tätt, mycket spel nära, 
nära inpå. Stök och 

bök.
Jag har 

funderat på 
några 

motdrag och 
tror att det 

finns en hel del att 
göra för att neutralisera 

Malmö-spelet.

Publikligan 1991-92!

Ingen slump
Däremot är det svårare att neu
tralisera Malmös kläng- och 
ryggsäckshockey. Det är nog

ingen slump att Malmö varit det mest 
utvisade laget i grundserien. Malmö 
spelar tungt, aggressivt och fult, det 
finns inte en enda elitserietränare som 
inte håller med om det. -

Jag brukar inte kommentera domar
nas insatser men tycker nog att Sven- 
Erik Sold utan vidare kunnat ta ytterli
gare några minuter i söndags. Det 
snackas, det görs efterslängar, det är 
alltför ofta klubbor uppe i ansiktshöjd 
och framför allt klängs och klättras det 
alltför mycket.

Skärpning idag! Både av domaren 
och av våra egna spelare.

R Lag Mtch Hemma Borta Totalt
1 Djurgårdens IF 46 193 725 144 681 338 406
2 V Frölunda HC 43 215 579 117 722 333 301
3 AIK 43 162 477 130 657 293 134
4 Malmö F 46 126 645 143 872 270 517
5 Brynäs IF 45 120 449 134 111 254 560
6 Färjetads BK 46 104 846 140 038 244 884
7 Luleå HF 42 99 001 110 667 209 668
8 Västerås IK 40 93 153 96 367 189 520
9 HV 71 43 80 522 107 916 188 438

10 MoDo Hockey 40 59 998 91 282 151 280

Lasse Falk
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Dagens Djurgårdsprofil

ORVAR STAMBERT

Bäst när det gäller!
Av Torbjörn Althén

Orvar Stambert tillhör veteranerna i Djurgården. Det är de rutinerade spelarna 
som nu aktivt bidrar till DIF:s guldvandring. Foto: Claudio Bresciani.

”Till mitten hunnen på vår levnads 
vandring.” Så uttryckte sig en gång 
den italienska författaren Dante i sin 
inledning till den gudomliga komedin. 
Och visst ser det ut som om Stock
holms Stolthet Djurgården ännu en 
gång skulle få uppleva sin ”gudomliga 
komedi”, i stället för den nattsvarta 
tragedi, som många hockey-förståsig
påare förutspådde tidigare under sä
songen.

’Till mitten hunnen på vår levnads vand
ring.” Vandraren, pilgrimen i Dantes gu
domliga komedi, hade precis nått mo
gen ålder, dvs trettio år, när han inledde 
sin ovissa vandring mot paradisets hög
re sfärer för att få skåda ljuset.

Gudomlig spådom
Och kanske kan det tolkas som en ”gu
domlig förutsägelse” att det just är de ru
tinerade, mer ”mogna” spelarna, som nu 
aktivt bidrar till Djurgårdens stundande 
guldvandring.

I den avgörande semifinalen mot 
Färjestad höll så när Orvar Stambert på 
att avgöra den nervpirrande bataljen i 
sudden death, då han i inledningen fick 
på en rackar-rökare, som Anders Berg
man i Färjestads-buren med viss möda 
kunde rädda.

Matchen stod och vägde och likt två 
fribrottare tog lagen grepp på varandra. 
Tre gånger Djurgårdsledning. Tre gån
ger Färjestadskvittering.

I stället blev det nu en annan spelare, 
”till mitten hunnen”, som fick avgöra 
drabbningen. Jens Öhling, nyss fyllda 
trettio, kunde sätta dit den förlösande 
pucken tretton minuter in i knall-och-
fall-perioden. Vilken underbar känsla!

Ungdomlig veteran
Inför resan till Karlstad och den avgö
rande semifinalen träffade jag Orvar 
Stambert för en liten pratstund.
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-Nog är det väl så att jag numera till
hör veteranerna i Djurgården, säger Or
var. Jag har ju sedan ett år tillbaka passe
rat de trettio. Men jag känner mig inte 
som trettio, och några planer på att lägga 
av med hockeyn har jag inte.

-Jag håller på så länge jag känner 
mig motiverad. Någon mättnad på is
hockey känner jag inte. Kanske kändes 
det lite motigt efter Europacupspelet ti
digare i år; då var det svårt att ladda om 
batterierna. Det kändes tungt, då ju laget 
hade en hel del skador och sjukdomar.

-Men samtidigt fanns någonstans i 
bakhuvudet på oss spelare tankarna på 
slutspelet. Och som många nu ser, så är 
det när det verkligen gäller, som vi spe
lare är bra på att tända till och spela som 
bäst.

-Att spela hockey är visserligen det 
roligaste som finns, men det finns också 
andra värden här i livet. Jag är ju gift med 
Annelie och har två barn, Richard, 11 år, 
och Rebecka, 4 år, så min familj upptar 
stor del av min tid.

Givande träna pojkar
Går kanske Richard i pappas fotspår?

-Richard spelar fotboll och ishockey 
i Trångsund. För tillfället tycker han att 
fotbollen och ishockeyn är lika roligt. 
Jag försöker vara med när han spelar 
och tidigare har jag också hjälpt till att 
träna laget, inte så mycket för att jag är 
aktiv själv, utan mest för att jag är för
älder.

Tänker du satsa på en tränarkarriär, 
när du så småningom lägger av att spe
la aktivt?

-Någon tränarkarriär på högre nivå 
har jag inte tänkt mig. Men varför inte 
hjälpa till på pojksidan? Jag tycker det är 
mycket roligt och givande att arbeta 
med yngre spelare.

-Själv är jag uppvuxen i Stockholms
förorten Hagsätra. Och det var där jag i 
sjuårsåldern inledde min hockeykarri
är. Jag spelade både fotboll och ishockey 
i Rågsved.

-Så var det en kompis till mig som 
tipsade mig om Hammarbys hockeysko
la. Så började jag att spela med Bajens 
60:or. Jag minns att vi vann S:t Erikscu
pen, men så la man ner laget och jag gick 
över till AIK

Naturligt med DIF
-Där spelade jag i ett år innan jag så små
ningom började spela med Hammarbys 
59:or. Sedan spelade jag fem år i Ham
marbys A-lag men gick till Djurgården 
tillsammans med Peter Nilsson, Anders 
Johnsson och Pelle Göransson. Det var

Orvar Stambert har inga planer på att lägga av med hockeyn. Ännu känner han 
sig ung och motiverad. Foto: Claudio Bresciani.

Leffe Boork och Putte Carlsson som fick 
oss att välja DIF.

Du var aldrig tveksam till att gå från 
Hammarby till Djurgården?

-Nej, inte alls! Eftersom jag inte ville 
flytta från Stockholm, så fanns det egent
ligen bara två alternativ, Djurgården el
ler AIK. Och eftersom jag sedan tidigare 
kände många spelare i DIF, så kändes 
det helt naturligt att spela för DIF.

Om du ser tillbaka på dina år i Djur
gården, vad minns du bäst?

-Jag har trivts mycket bra i Djurgår
den. Det är en underbar förening med en 
otroligt bra sammanhållning mellan spe
lare och ledare. Alla drar vi åt samma 
håll. Det finns en fantastisk tradition i 
föreningen.

-Och styrkan under alla år har väl 
varit att vi aldrig har gått ner för räkning, 
trots att många experter har räknat ut 
oss; vi har rest oss, aldrig givit upp, utan 
kommit tillbaka med besked. Precis 
som i år. Vi har, kort sagt, alltid spelat 
bäst i motvind.

Jämn serie
Några synpunkter på den avslutade 
serien?

-Elitserien har varit mycket jämn. 
Den kanske största negativa upplevel
sen har väl varit Västerås. Jag trodde nog 
att de skulle klara sig bättre än vad de 
gjort.

-MoDos resultat var väl ingen över
raskning. De har framtiden för sig; de 
har ett mycket ungt lovande lag på gång 
och så har de ju hockeygymnasiet där 
uppe, vilket gör att de kan satsa på de 
yngre spelarna.

-Brynäs och Malmö har överraskat 
positivt, så det ska bli mycket kul att nu 
möta Malmö i finalspelet.

Vågar du dig på något tips?
-Nej, se tippa, det gör jag inte. Men vi 

ska naturligtvis göra vårt yttersta för att 
bärga ytterligare guldmedaljer.

-Och för mig personligen skulle yt
terligare en guldmedalj inte smaka illa!
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HOCKEYPROFILER SKÄNKER TRAVHÄST TILL DIF:

Just du har nu chansen att bli 
ägare till en av de mest 
intressanta hästarna i svensk 
travsport. Detta tack vare 
bröderna Bengt och Björn 
Larsson på Erikssunds Säteri.

Bröderna Larsson har skänkt Djur
gårdens IF Ishockeyförening ett två
årigt sto som har legendariska 
Sugarcane Hanover som pappa. 
Bengt Larsson har varit skolkamrat 
med DIF-tränaren Lasse Falk. Den 
vänskapen ligger nu till grund för 
denna fantastiska gåva.

Och det två-åriga stoet - döpt till 
DIF Sund - är förstapriset i Djurgår
dens stora lotteri (se talong nedan).

Ni förstår säkert att bröderna 
Bengt och Björn Larsson har ett genu
int ishockeyintresse. Och minnes
goda läsare kommer säkert ihåg brö
dernas framfart på isen. Björn - med 
smeknamnet "Lill-Tumba" - gjorde 
bl a sju A-landskamper, brorsan 
Bengt har också några juniorlands
kamper på meritlistan.

Nu ställer de alltså upp för DIF- 
hockey på ett alldeles förnämligt 
sätt.

Sugarcane Hanover är en av de 
största travarna genom tiderna.

I november 1988 vann han March 
of Dimes i USA, en tävling som 
många erfarna experter ansåg vara 
århundradets lopp. Efter en spurt 
som blivit en klassiker besegrade 
Sugarcane Hanover de då betydligt 
mer berömda Durasi, Mack Lobell 
och Napolitana.

Gunnar Eggen, som körde 
Sugercane Hanover till seger i loppet 
sa efteråt:
- Det finns inget tvivel, detta är den 

absolut bästa häst jag kört.
Härliga ord för Björn och Bengt 

Larsson som bara två månader tidi
gare köpt Sugarcane Hanover för 26 
miljoner kronor.

UTKLASSNING
Sugarcane Hanover gjorde sin 

första svenska start i Åbys Olympia-

trav 1988. Han utklassade konkur
renterna med världsmästare Callit i 
spetsen. Bara för några månader se
dan slog han i Norge nytt världs
rekord 1.12,5 på 2100 m.

Under ett år -1988 - vann Sugar
cane Hanover March of Dimes, 
Olympiatravet, Oslo Grand Prix och 
C. Th. Ericssons Memorial. All värl
dens expertis har strött lovord över 
denna fantastiska häst.

Så här sa t ex Ron Waples - 
Sugercanes körsven under USA-åren 
- med över 5 000 segrar och tio
tusentals hästar bakom sig:
- Jag skulle inte tveka en sekund 

att sända ett sto till Sugercane 
Hanover. Hans förmåga att växla 
tempo är unikt. Den hästen hade allt. 
Vilket hjärta, vilka lungor. Vilket trav 
och vilken vilja.

LYRISKA ORD
Sugarcane Hanover vann under 

sin karriär 29 av sina 56 starter, hade 
därutöver fyra andra- och fem tredje
placeringar. Och han sprang in drygt 
nio miljoner kronor. Ett fantastiskt 
facit.

Många har följt Ron Waples råd. 
Sedan tre år tillbaka finns nämligen 
Sugarcane Hanover i avel på Eriks
sunds Säteri.

En insemination kostar 5 000 kro
nor (ytterligare 85 000 om det blir föl) 
och Sugarcane Hanover har idag varit 
fulltecknad under tre år med maxi
mala 15O inseminationer per år.

Ett resultat är alltså DIF Sund - 
förstapriset i DIF-lotteriet. Mamman 
heter Speedy Sweep och hennes för
måga är redan väldokumenterad. 
Hon har tidigare fått bl a Big Air som 
har rekordet 1.15,7 och som 
sprungit in mer än 500 000 kronor.

Så det råder sannerligen ingen tve
kan om att DIF Sund har bästa tänk
baraföräldrar.

För bröderna Larsson har Sugar
cane Hanover blivit ett verkligt lyft. 
Tidigare saknade Erikssunds Säteri 
det första ledet i produktionskedjan: 
en bra hingst.

Nu ligger Erikssund bland toppar
na av landets alla stuterier på listan

över vilka som fött upp de bästa trav
hästarna. Här finns 130 travhästar 
varav 75 är i träning. Björn är Sol
vallas fjärde bästa tränare med näs
tan lika hög vinstprocent som Stig H 
Johansson.

ERIKSSUND VÄLKÄNT
Erikssunds Säteri firade 30-års- 

jubileum 1990 men herrgården har 
en historia som sträcker sig ända till
baka till medeltiden då den tillhörde 
ärkebiskopen i Uppsala.

Gammal sägen säger att Gustav 
Vasa sedan lät bygga ut gården till 
hertig Erik och att den då fick sitt nu
varande namn. När gården hade sin 
blomstringstid som lantbruk arbeta
de cirka 200 människor på Erikssund.

Direktör Eilert Larsson köpte går
den 1959. All mark är numera betes
mark åt travhästarna.

Eilert Larsson förverkligade sin 
barndomsdröm att bedriva uppföd
ning och träning av travhästar. Nu
mera har Eilerts söner Bengt och 
Björn tagit över. Allt är toppmodernt 
med effektiva luftkonditioneringar 
och automatisk utgödsling.

Hästarna har gott om plats i stall
byggnaderna och även på de böljan
de fälten med skonsamma polyes
terstaket.

Karantänstall för gästande ston, 
eget laboratorium och jonisatorer i 
stallen är delar i en omfattande frisk
vård.

SÄLJER HÄSTAR
Erikssund säljer också hästar vil

ket kanske kan vara ett bra tips för er 
med nytt eller gammalt hästintresse 
och med en slant på bankboken.

Men kom ihåg: För bara 100 
kronor och med tumme med Fru 
Fortuna kan DIF Sund bli din....

Lars Hedström

Sugarcane Hanover på Solvalla körd av Gunnar Eggen.

Travhästen DIF SUND - tvååring efter 
VÄRLDSBERÖMDA SUGARCANE HANOVER — KAN BLI DIN!

VINN TVÅÅRIGA STOET DIF SUND I 
DJURGÅRDENS FANTASTISKA 

HÄSTLOTTERI!
Lotterna kostar 100:-st. Enklast beställer du genom att fylla i 
nedanstående talong.
Lotterna sänds mot postförskott.
Du kan också köpa lotter på Globen.

1:apris.Travhästinkl träning och uppställning fram till 1/4-93.
Värde ca 300.000:-

2:a pris. Resa för två personer till exotisk plats. Värde ca 20.000:- 
3:e pris. Två VIP-kort säsongen 92/93. Värde ca 5.000:- 
4:e-25:-e pris. Jubileumsboken, 100 år Djurgårdens IF.

□ JA, jag vill vara med i Hästlotteriet och vill beställa.......st lotter.

□ JA, vl vill vara med i Hästlotteriet. Vi vill beställa.......st lotter
som skall faktureras företaget



Resultaten i Elitseriens slutspel
Kvartsfinal 1
Malmö IF - AIK 24
Färjestads BK - HV 71 4-3
Brynäs IF - V Frölunda HC 54
Luleå HF - Djurgårdens IF 2-3

Kvartsfinal 2
AIK-Malmö IF 2-5
HV 71 - Färjestads BK 2-1
V Frölunda HC - Brynäs IF 4-3
Djurgårdens IF - Luleå HF 6-1

Semifinal 2
Djurgårdens IF - Färjestads BK 5-2
Brynäs IF - Malmö IF 0-5

Semifinal 3
Färjestads BK - Djurgårdens IF 34

Final 1
Malmö IF - Djurgårdens IF 2-1

Kvartsfinal 3
Färjestads BK - HV 71 64
Brynäs IF-V Frölunda HC 64
Malmö IF-AIK 7-3

Semifinal 1
Malmö IF - Brynäs IF 3-2
Färjestads BK - Djurgårdens IF 6-1

29



Djurgårdens IF

Målvakt
1 Joakim Persson

30 Tommy Söderström

Backar
4 Orvar Stambert
5 Christian Due-Boje
7 Arto Blomsten
8 Kenneth Kennholt

10 Marcus Ragnarsson
13 Per Nygårds
18 Thomas Johansson
27 Thomas Eriksson

Forwards
2 Charles Berglund

3 Erik Huusko
6 Anders Huusko

11 Jens Öhling
12 Peter Nilsson
14 Magnus Jansson
17 Ola Josefsson

21 Mariusz Czerkawski
23 Fredrik Lindquist
25 Mikael Johansson
26 Jan Viktorsson
29 Johan Lindstedt

Malmö IF

Målvakt
1 Peter Lindmark
5 Roger Nordström

35 Johan Månsson

Backar
2 Anders Svensson
3 Timo Blomqvist
4 Johan Norgren
6 Mats Lusth

36 Johan Sälle
55 Peter Andersson
67 Roger Öhman

Forwards
7 Rick Erdall

10 Raimo Helminen

Avbytare
14 Roger Hansson
15 Matti Pauna
16 Bo Svanberg
17 Daniel Rydmark
18 Patrik Gustavsson
19 Jonas Håkansson

20 Mats Hallin
21 Jesper Mattsson
22 Håkan Åhlund
23 Peter Sundström
26 Mats Näslund
28 Robert Burakovsky

Kvällens 
domare 

Roger Öberg, Själevad 
Johan Enestedt, Stockholm 

Christer Lärking, Solna
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Tränare i Malmö IF

Timo Lahtinen

- Jag förutspådde redan 10 mars
att vi skulle möta DIF i final!

Av Jan Karlén

Det var efter 3-3-matchen i Globen mot 
DIF som Timo Lahtinen visade prov på 
klärvojans. Berätta lite om kvarts- och 
semifinalerna, Timo!

-AIK var starka i en match, sedan gick 
det relativt enkelt att avfärda dem. Bry
näs hade ingen kick i steget och blev en 
munsbit för oss. Jag hade räknat med två 
matcher mot AIK och tre mot Brynäs 
men det blev tvärtom.

MoDo dröm-möte
Färjestad är borta från play off. Kom
mentar?

-Jag tror att Färjestad toppade for
men för tidigt, de var nog ute efter att vin
na serien. Vi, Djurgården och Färjestad 
är Sveriges tre bästa lag, så det är bara 
naturligt att två av oss gör upp om guldet.

-Jag får ofta frågan om vilket lag jag 
helst skulle vilja möta i finalen, och det är 
inte svårt att svara på: MoDo, självklart!

Hur tycker du att domarna har skött 
sig i play off?

-Mycket bra - speciellt unge Roger 
Öberg har imponerat. För övrigt tycker 
jag det är dags att börja fundera på 
proffsdomare.

Hur är ”klimatet” i Malmö för hoc
key, kontra t ex Södertälje?

-Här är man lite av pionjär, många 
människor hade inte sett hockey förrän 
vi satte snurr på intresset. I Södertälje

”visste” alla på läktaren bäst och talade 
gärna om hur man skulle göra. Antar att 
det fungerar likadant i Gävle och Lek
sand.

Hur är förutsättningarna för MIF nu 
när allvaret börjar - ni har fördel av hem
maplan i avgörande femte match?

-För första gången på fyra månader 
är vi skadefria och det kan nog behövas. 
I bäst av fem är fördelen av hemma
match inte så betydelsefull. När jag trä
nade Södertälje var vi i final mot just 
Djurgården och då förlorade vi två mat

Timo Lahtinen, tränare i Malmö IF. 
Foto: Foto-Kenne.

cher hemma men vann borta, för att se
dan avgöra på neutral plan i Norrköping. 
Jag har på känn att det blir fem matcher 
innan det här är färdigt.

DIF outstanding
Vilket är ditt intryck av Djurgården?

-Det är stil på föreningen och härliga 
killar i laget som tål tuffa tag och inte 
gnäller. Djurgården är outstanding i 
Stockholm.

Vad kommer att prägla den här 
finalserien?

-Det är två olika stilar som möts, men 
man kan säga att båda lagen har den 
taktik och det system som är optimalt an
passat till de spelare man förfogar över. 
Givetvis kommer det att handla om dis
ciplin från båda sidor, vilket inte uteslu
ter bra hockey. Publiken kan räkna med 
oerhört spännande, intensiva matcher.

Vilket lag vinner?
-Det blir fem matcher!
Vi hälsar Timo Lahtinen och MIF-

männen välkomna till Globen. ”Stjärnor
nas krig” kan börja, och ”närkontakt av 
tredje graden” kommer att gälla i varje 
matchmoment.
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Fördjupat engagemang 
med våra samarbetspartners

Djurgårdens Ishockeyförening håller 
på att byta kostym. Vi blev egen fören
ing vid årsskiftet 90/91. Sedan dess 
har vi arbetat hårt med att utveckla 
och effektivisera vårt dagliga arbete.

Dagens hårda ekonomiska klimat gör 
att man hela tiden måste förbättra och 
effektivisera sin verksamhet, skära i 
kostnader, öka intäkterna.

Men det viktigaste av allt: Hålla en 
personlig kontakt med alla våra samar
betspartners, d v s Er.

Samla verksamheten
DIF Hockey kommer inför säsongen 
92/93 att skaffa sig ett kansli i Globen- 
området. Vi måste ha vår verksamhet 
mer samlad. Det går inte att driva en 
verksamhet med stora delar av kansliet 
i baggageluckorna på våra bilar.

Vidare har vi just i dagarna flyttat in i 
vårt nya omklädningsrum på Hovet. Ett 
stort härligt utrymme med en perfekt 
disponering av ytorna som vi tillsam

mans med fastighetsägaren arbetat med 
under hösten 91.

Viktig förändring inför säsongen 92/ 
93 är att vi skall sköta vår marknadsfö
ring. Vi kommer att bilda ett dotterföre
tag till DIF AB som kommer att heta 
Djurgårdens Ishockeyförening HB.

Närmare kontakt
Varför gör vi då detta? Jo, vi inom hoc

keyn har känt att vi inte har fått rätt 
kontakt med våra samarbetspartners 
utan levt genom DIF AB. Vi hoppas att 
nya idéer skall förbättra och närma vårt 
samarbete.

Vi kommer att kontakta Er mycket 
tidigare än förr om åren. Vi räknar med 
att starta upp den nya säsongen redan i 
andra hälften av april månad, så att vi 
tillsammans kan planera och diskutera i 
god tid före nästa säsongsstart.

Kan bli bättre
Ingenting är så bra att det inte kan bli 
bättre, så lova att hjälpa oss - om Ni tyc
ker att någonting är dåligt, säg till direkt 
så att vi hinner fixa till saker och ting före 
nästkommande säsong.

För det är med ett bra samarbete som 
vi skall behålla vår ledande position 
inom svensk ishockey.

Djurgårdens IF Ishockey förening 
Styrelsen genom Åke Bergdahl
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Medlemmar!
Betala snarast medlem savgiften 
för säsongen 92/93.
POSTGIRO 625 17 62-8

På talongen anger du namn, 
adress och postadress 
samt ditt personnummer.
Senior 200:-. Ungdom (t.o.m 17 år) 100:- 
Familjer (t.ex. 2 vuxna, 1 barn) 300:- 
OBS: Mantalsskrivna på samma adress.

Djurgårdens IF Ishockeyförening



Vi har skapat ett helt 
nytt sortiment av 
djurgårdsprylar. Alla finns 
nu presenterade i en 
fyrsidig folder som du kan 
beställa från vårt kansli. Skriv några roder eller 
ring 08-11 57 11 så får du vår souvenirfolder i 
brevlådan redan dagen efter.
Våga visa att du är djurgårdare!

SOUVENIRERNA är en del av föreningens goodwill.
SOUVENIRERNA ger våra supporters en möjlighet att visa sin tillhörighet. 
SOUVENIRERNA är en form för våra supporters att stödja vår verksamhet. 
SOUVENIRERNA utgör en bas för dem som vill samla på Djurgårdsminnen. 
SOUVENIRERNA är DIF:s gemensamma angelägenhet.
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GOODYEAR



Nationalsången

Nationalsången sjunges 
i samband med de båda lagens 

uppställning omedelbart 
före matchstart.

Du gamla, Du fria, 
Du fjällhöga Nord 
Du tysta, 
Du glädjerika sköna 
Jag hälsar Dig vänaste 
land uppå jord 
Din sol, Din himmel, 
Dina ängder gröna 
Din sol, Din himmel, 
Dina ängder gröna

Du tronar på minnen 
från fornstora da’r 
då ärat Ditt namn 
flög över jorden 
Jag vet att Du är och 
Du blir vad Du var 
Ja, jag vill leva, 
jag vill dö i Norden 
Ja, jag vill leva, 
jag vill dö i Norden!
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